
Zapisnica

napisana z VI. zasadnutia Obecneho zastupitel'stva, ktore sa konalo dria 15. deeembra
2011 t.j. vo stvrtok 0 17.30 hod. v zasadaeej miestnosti Obecneho uradu Horny Bar.

Pritomni:

Stefan Bod6, starosta obee
Vargova Monika - zastupca starostu

Berta Tibor, lng. Bod6 Tibor, Horvath Jozef, lng. Horvath Peter, Mgr. Molnarova Valeria,
Nagy Juraj, Nagy Tibor, S06ky Ludovit - poslanei.

Program

1. Zahajenie
2. Urcenie zapisovatel'a a overovatel'ov zapisnice.
3. Schvalenie programu rokovania.
4. Vol'ba navrhovej komisie.
5. Schvalenie rozpoctu na rok 2012.
6. Rozne.
7. Diskusia.
8. Schvalenie uznesenia.
9. Zaver.

Zasadnutie obecneho zastupitel'stva zahajil a viedol starosta obee pan Stefan Bod6.
Privital pritomnych a oboznamil ieh s programom. Konstatoval, ze su pritomni vsetci
poslanei obecneho zastupitel'stva, preto zasadnutie vyhlasil za uznasania schopne,
Program zasadnutia bol jednohlasne schvaleny,
Za overovatel'ov zapisnice vymenoval: lng. Horvath Petera a S06ky I'udovita.
Za clenov navrhovej komisie vymenoval: lng. Bod6 Tibora, Nagy Tibor a Vargovu
Moniku.
Za zapisovatel'ku vymenoval: lbolyu Almasiovu, pracovnicku OeU.
Potom sa prikrocilo k d'alsiemu prejednavaniu bodov programu.

Starosta obee informoval poslaneov, ze statny rozpocet je uz schvaleny, ale rozpis na
jednotlive obee este nezverejnili. V priebehu roka rnozno upravit' rozpocet podl'a potreby.
Poslanee Ludovit S06ky tlmocil nazor obcanov, ze sportovy klub je podporeny rocne vel'kou
sumou, ktoru by bolo potrebne znizit' a je zbytocne prevadzkovat' 2 kniznice.
Starosta k veei pridal, ze otvaracie hodiny kniznic budu zverejnene na internetovej stranke
obee. Prieskumom zisti obee pocet navstevnikov a prehodnoti potrebu prevadzkovania oboeh
kniznic. Dalej konstatoval, ze v sportovom klube skupina dorast teraz ani neexistuje, nakol'ko
obee uz nemala na to finaneie. Zdoraznil, ze hraci nie su plateni, a mal nazor, ze mladych
a sport treba podporovat'.
Poslanee Jozef Horvath mal otazku, ze na akej urovni funguju ostatne organizacie -
Csemadok, poziarnici, cerveny kriz, klub dochodcov.
Starosta odpovedal, ze v tomto roku akeia Csemadoku "dorejaras" nebola organizovana, ale
su d'alsie ako napr. slavnost' na Mikulasa.



Kluby d6chodcov caste organizuju vylety, navstevy na kupalisko do Gy6ru ana d'alsie miesta.
Naposledy napr. pozvali aj niekol'ko obyval'ov z DSS Horny Bar. SU podporovane aj vyrocne
clenske sch6dze. Zvaz dobrovol'nych poziarnikov je tiez podporovany, ale cerveny kriz je iba
registrovany a neziada sponzorstvo od obce.
Poslanec I'udovit Sooky navrhoval zvysit' poplatok za psa. Starosta konstatoval, ze to je uz
mozne len na buduci rok, nakol'ko VZN na rok 2012 uz bol schvaleny.
Poslanec Jozef Horvath navrhoval pozvat' kompetentne osoby t.j. veducich jednotlivych
klubov, zdruzeni na zasadnutie, ked' bude prejednany upraveny rozpocet.
Rozpocet na rok 2012 bol j ednohlasne schvaleny.

Starosta obce pod'akoval poslancom za ucast' na r6znych podujatiach. Pod'akoval aj za
pracu zamestnancom uradu, nie len v urade ale aj na r6znych akciach.
Vyhodnotil rok 2011, hovoril 0 t'azkostiach, 0 podanych projektoch a 0 ich uspesnosti,
o vybudovani detskeho ihriska v Hornom Bare a v Sul'anoch, 0 zapise kulturneho domu
v Hornom Bare na list vlastnictva. Dalej pod'akoval za pomoc pri organizovani obecneho diia,
ako aj za sponzorske dary. Pod'akoval Ing. Jurajovi Lelkesovi za pomoc pri rekonstrukcii
kaplnky v Sul'anoch ako aj d6chodcom za maliarske prace okolo kulturneho domu
v Sul'anoch.
Poslankyria Mgr.Valeria Molnarova konstatovala, ze zo spravy starostu vyplyva.ze
zamestnanci uradu uz 2 roky nedostali ziadnu odmenu hoci aktivne sa zucastiiuju na kazdom
podujati a maju vel'a prace. Navrhovala podl'a moznosti odmenit' ich pracu.
Poslanci s navrhom suhlasili,

Uznesenia z VI. zasadnutia obecneho zastupitel'stva

u z n e s e n 1 e c. 23/2011

Obecne zastupitel'stvo v Hornom Bare

a.) berie na vedomie - odznete pripomienky, informativne spravy,
b.) berie na vedomie - rozpocet na rok 2013 a 2014.

u z rr e s e n f e c.24/2011

Obecne zastupitel'stvo v Hornom Bare

a.) schval'uje - rozpocet na rok 2012.

Nakol'ko viae na programe nebolo starosta obce pod'akoval pritornnyrn za ucast' a
zasadnutie obecneho zastupitel'stva zakoncil.

Stefan Bodo
starosta obce

Overovatelia:
Ing. Peter Horvath
Ludovit Sooky

Zapisovatel'ka:
Ibolya Almasiova
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